
 

 

 

 

 

Pályázat Fizika Szakterületi Koordinátori tisztségre 

  



Bemutatkozás 

A nevem Lőrincz Péter, 1997.06.27-én születtem Szegeden. Általános iskolai éveim java részét 

is itt töltöttem, két kisebb megszakítással, amikor is Angliában tanultam. Gimnáziumot 

Szegeden végeztem, az SZTE Ságvári Endre Gyakorló Gimnáziumban (újabb nevén SZTE 

Gyakorló Gimnázium és Általános Iskola), matematika-fizika szakos osztályban. 2016-ban 

érettségiztem, és ebben az évben meg is kezdtem egyetemi tanulmányaimat az ELTE-n, angol-

fizika szakos osztatlan tanári képzésen, ahol jelenleg másodéves vagyok. Tanulmányaimat 

időben végzem. Szabadidőmben szeretek rendszeresen lesérülni küzdősport edzéseken.  

Eddigi tapasztalataim 

Már gólyaként elhatároztam, hogy aktív szerepet szeretnék vállalni a közéletben, hogy minél 

többet vissza tudjak adni a közösségnek abból, amit a mentoraimtól, illetve a közösség aktív 

tagjaitól kaptam. Ennek megfelelően becsatlakoztam különböző programok szervezésébe, és 

amikor eljött az idő, jelentkeztem mentornak, és végül mind a tanári, mind a fizika szakterületen 

beválogattak. Ennek köszönhetően részt vettem a TermészetGyógyász Gólyatáborban, illetve a 

2017-es Tanári Napokon. A munkámat mindkét tábor után mind a gólyáim, a mentor társaim, 

illetve az adott szakos mentorfelelősök és a szacskók is nagyon pozitívan értékelték. A 

gólyatáborok után is igyekeztem aktív és hasznos maradni, és úgy érzem, az akkori 

teljesítményemet minősíti, hogy több gólyám (tanáris és fizikás egyaránt) aktív tagja lett saját 

szakterületének, többen jelentkeztek mentornak illetve a Küldöttgyűlésbe képviselőnek. 

Segédkeztem a 2018-as Educatio kiállításon, egy-egy napot a tanáris és a fizikás standnál. 

Később segítettem tető alá hozni egy nagyobb létszámot megmozgató, bevonó jellegű fizika 

szacsot és segédkeztem a tizedik Fiziqs Foci megszervezésében. Pillanatnyilag a Tanáris 

Kincskeresés lebonyolításában veszek részt, továbbá a május 18-i MatFiz bográcsozás 

szervezésében és kivitelezésében is szerepet vállaltam.  

Tervek és célok 

A fizika szakterülettel kapcsolatos elképzeléseim alapvetően nem változtak a legutóbbi 

pályázásom óta, ugyanakkor az elmúlt hónapokban volt időm pontosan fölismerni az eddigi 

hiányosságimat, és pótolni azokat. Továbbra is létfontosságúnak tartom a minél átfogóbb 

kommunikációt a szakterületek között a TéTéKás GT szervezését illetően, illetve az azt követő 

időben. Véleményem szerint rendelkezek az ehhez szükséges nagyfokú kommunikációs 

készséggel. A mentorok szakos képzését szeretném nyáron is folytatni, véleményem szerint 

nem lesz akadály, hogy mentorképzésbe ilyen későn csatlakozok be, hiszen a mentorfelelős a 



mentorpárom volt, illetve a beválogatott mentorok közül többet is ismerek személyesen, így a 

közös munkát zökkenőmentesnek képzelem el. A szakterületünk aktivitásában ugyan volt 

előrelépés az utóbbi időben, de úgy gondolom, hogy még közel sem érte el az optimális szintet. 

Ezt szeretném orvosolni további csapatépítő jellegű eseményekkel, illetve a meglévő, 

rendszeres eseményeink megtartásával és további népszerűsítésével. Ide tartoznak a más 

szakterületekkel együtt tartandó barátságbulik is, amik amellett, hogy utat nyitnak az új 

ismeretségek szerzéséhez, segítik a kommunikációt is a többi szakterülettel. Fontosnak érzem, 

hogy a jövőben a fizika tanárisok is magukénak érezhessék a tanári mellett a fizika 

szakterületet is, az ő bevonásukra külön figyelmet szeretnék majd szentelni. Ezt a tanári 

szakterülettel karöltve szeretném véghez vinni, és erről már egyeztettem a tanáris szakterületi 

koordinátorral. Úgy gondolom, hogy a Fóka megfelelően működik, és mindenben a 

rendelkezésükre fogok állni, az esetleges fejlesztéseket minden erőmmel támogatni fogom. A 

Mafihe tagjaival eddig csak ritkán kerültem kapcsolatba, de kiemelten fontosnak érzem, hogy 

minél szorosabb kapcsolatot ápoljunk egymással, és támogassuk egymást. Ezt is elsősorban a 

megfelelő és átfogó kommunikációval kívánom elérni. A szakterület jövendőbeli tagjait egy sor 

bevonó szaccsal kívánom aktivizálni, elsősorban nassolni valókkal (például zsíros kenyér, ropi, 

tea) szeretném elcsábítani a gólyákat a szakterület csoportülésekre a jövő tanév elején. Továbbá 

úgy érzem, hogy megfelelő kiállással és határozottsággal tudom majd közvetíteni a fizikás 

hallgatók érdekeit mind a TTK HÖK Küldöttgyűlésén, mind pedig a Fizikai Intézet oktatói felé.  

Végszó és köszönetnyilvánítás 

Szeretném megköszönni a támogatást azoknak, akik segítettek felkészülni pályázásra, kiemelve 

Rácz Gergelyt és Szabó Áront, illetve külön köszönet jár a regnáló tanáris, kémiás és matekos 

szacskóknak, név szerint Kelemen Veronikának, Ungi Balázsnak és Lekics Lászlónak, amiért 

szakítottak időt rám, illetve a jelenlegi fizikás mentorfelelősnek és volt mentorpáromnak, Jeges 

Viktornak. További köszönettel tartozom a volt matekos szakterületi koordinátornak, Vida 

Nikolettnek. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat. Amennyiben bármi kérdésed vagy hozzáfűzni 

valód van, keress bátran.  

Lőrincz Péter 

2018. 05. 06. 
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